



Date: 28/03/2021  
Ref: 052/KSE/RCAD/2021

التاريخ: 2021/03/28  
المرجع: 2021/RCAD/KSE/052

**Boursa Kuwait Company**  
**Kuwait**

السادة/ بورصة الكويت  
المحترمين  
دولة الكويت

**Subject : Disclosure of Material Information**

الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and the requirements of chapter four from Module Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Please find enclosed the disclosure form of material information.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

**Nawaf H Marafi**  
**Group Chief Executive Officer**  
**Board Member**

نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP

SAZ 18

188



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
**Disclosure form of Material Information**

2021/03/28

2021/03/28		التاريخ Date
ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY	شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة Name of the listed Company
<p>Al-Imtiaz Investment Group Company and its subsidiaries has signed a contract to sell the shares of a subsidiary Company (HOT Engineering and Construction Company) to an associate Company, for 54,242,016 shares, representing 50.693% of the Company's capital, with a total amount of 15,811,548 Kuwaiti Dinars.</p> <p>Note that all procedures for transferring shares is under process.</p>	<p>قامت شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية وشركات تابعة لها بتوقيع عقد بيع أسهم شركة تابعة (شركة الدار للهندسة والانشاءات) الى شركة زميله، وذلك لعدد 54,242,016 سهم تمثل نسبتها 50.693% من رأس مال الشركة المذكورة بإجمالي مبلغ 15,811,548 دينار كويتي.</p> <p>علماً بأنه جاري اتخاذ كافة الاجراءات الخاصة لاتمام الصفقة بشكل نهائي.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
<p>The sale transaction will result in a profit of approximately KD 2.4 million and net cash proceeds of KD 9.2 million after liabilities settlement with the buyer in the amount of approximately KD 6.6 million and will be reflected in the financial statements of Al Imtiaz in the first quarter of 2021.</p> <p>The subsidiary asset (HOT Engineering and Construction Company), will also be removed from the subsidiaries list of Al Imtiaz and will not be consolidated in the financial statements of Al Imtiaz.</p>	<p>سينتج عن صفقة البيع ربح بما يقارب 2.4 مليون دينار كويتي، وصافي مبلغ النقد المتحصل 9.2 مليون د.ك وذلك بعد تسوية مديونيات مع المشتري بمبلغ 6.6 مليون دينار تقريباً، وستظهر في البيانات المالية للإمتياز خلال الربع الاول لعام 2021.</p> <p>سيتم رفع الاصل (شركة الدار للهندسة والانشاءات) من قائمة الشركات التابعة للإمتياز ولن يتم تجميعها في البيانات المالية للإمتياز.</p>	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the Company's financial position

*أحرفي*

**Nawaf H Marafi**  
Group Chief Executive Officer  
Board Member

**نواف حسين معرفي**  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة

*أحرفي*